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Ing. Gore: 
V akej etape prípravy je investičný zámer riešenia separácia zberu odpadov, ktorého súčasťou 
by malo byť aj využitie podzemných prípadne polopodzemných kontajnerov na sídliskách? 
 
Mgr. Mokáňová: 
Zatiaľ boli pripravené, alebo sú pripravené cenové ponuky na určenie predpokladanej hodnoty 
zákazky na nákup techniky, na spracovanej projektovej dokumentácie, na nákup kontajnerov. 
Pokiaľ tá výzvy, pretože nezapojili sme sa do výzvy, ktorá bola vyhlásená, vzhľadom na to, 
že v auguste mala byť, čo sa týka tej separácie a vôbec nakladania s komunálnym odpadom, 
mala byť vyhlásená výzva pre najmenej rozvinuté okresy, to sa zatiaľ neudialo. Ak to bude to 
isté, tá špecifikácia, ak bude rovnaká, určite nebude možné z toho nakúpiť podzemné 
kontajnery. Je to možné, ale  bude to brané ako neoprávnený výdavok, takže zapracovať sa to 
tam dá, ale použiť na to NFP nie je možné, ak sa nič nezmení, čo zatiaľ nevieme, ale 
pracujeme na tom, aby sme boli pripravení, keď tá výzva bude vonku, v podstate tie finančné 
záležitosti sú pripravené.  
 
Ing. Gore: 
Nie som spokojný pani zástupkyňa. Nevyjadroval som sa k tým odpovediam, vašim 
odpovediam k predchádzajúcim interpeláciám, tu sa už musím zastaviť a dotknem sa aj tých 
predchádzajúcich. My nemáme platný Program odpadového hospodárstva od roku 2016. 
V Programe hospodárskeho a sociálneho rozvoja nášho mesta máme aktivitu vybudovania 
podzemných kontajnerov, je to na strane 77. Vy, pán primátor, ste tu osobne povedali, keď 
sme sa dotazovali na podzemné kontajnery, či ste, alebo nie ste, povedali ste, že ste, ale nie 
v takom  rozsahu. Ja sa pýtam v tejto otázke, čo sa uskutočnilo za dva aj trištvrte roka v tejto 
aktivite. Čo sme urobili? Vy ste mi povedali, že cenové ponuky ste získali. Ale veď predsa, 
my máme nejaký zámer toho, máme nejaký prieskum toho, kde to chceme, prečo to chceme, 
ako to chceme, z toho musí vychádzať, keď vyjde výzva, tak potom už bude neskoro. Preto 
sme na to naliehali, aby aj v jednotlivých rozpočtoch mesta sme o tom rozprávali, aby sa 
s týmto problémom robilo, aby sa robilo ako s problémom, ktorý má širší záber, nielen osadiť 
podzemné kontajnery, ale chceme riešiť celú tú separáciu a zber komunálneho odpadu 
v meste, lebo to je činnosť v ktorej mesto vie ušetriť peniaze. Nič som nepočul, nič sme 
neprejednávali na komisiách, táto  odpoveď ma neuspokojila pani zástupkyňa. Nehnevajte sa, 
ale beriem to tak, že je to niekde na osemnástej koľaji z hľadiska vedenia mesta a nemáme 
o to záujem. Treba povedať, treba povedať poslancom, nebudem sa už viac pýtať, nebudeme 
sa týmto zapodievať, je to také, alebo onaké, nebudeme sa tým zapodievať. Namiesto toho, 
aby sme to riešili, namiesto toho tu počúvam aj na mestskom zastupiteľstve veci, ktoré 
znehodnocujú tieto aktivity a ktoré hľadajú argumenty, že prečo to nie je dobre. No tak, keď 
to nie je dobre, tak v iných mestách to je dobré, aj na Slovensku, aj v západných krajinách. 
Naviac, všetci dobre vieme, že sa zbierajú prostriedky, kumulujú sa prostriedky na to, aby sa 
táto aktivita riešila, aby sa riešila komplexne, tak chcem vedieť, budeme to riešiť, keď sme 
dva a trištvrte roka nič neriešili, alebo nebudeme riešiť. To je jednoduchá otázka a tak znela aj 
tá moja štvrtá otázka.  
 



Mgr. Mokáňová: 
Ak môžem ešte pán inžinier, vy ste sa pýtali na to, čo sme urobili, čo sa týka zberu 
komunálneho odpadu toho systému. Pripravovali sme všetky materiály na výzvu, ktorá bola 
vyhlásená na to, aké tam boli ciele, aké boli možnosti pre oprávnené výdavky a pokračujeme 
v tom ďalej. Čo sa týka Programu odpadového hospodárstva, nazvali ste to presne tak 
a Program odpadového hospodárstva, kým nemá schválený Košický samosprávny kraj, tak to 
nerobia ani mestá ani obce a nie je to problém len Košického samosprávneho kraja, ale aj 
ďalších krajov. Čo zas neznamená, že tejto problematike sa nevenujeme, áno, určite máte 
pravdu, dajú sa tam ušetriť finančné prostriedky a bola vyhlásená 19. septembra myslím si 
výzva na, týka sa odpadu zase, ale skôr ani nie na nákup nejakej techniky kontajnerov a tieto 
riešenia, ale na informovanosť a osvetu. Takže, radi by sme sa aj do toho zapojili, okrem tej 
informovanosti a osvety, určite je potrebné urobiť naozaj odborníkmi analýzu, ktorú síce 
spoločnosti sú ochotné robiť ale pre obce. Odpoveď pre mesto Trebišov, urobiť analýzu 
zadarmo je ťažko, ale využili by sme prostriedky z tejto výzvy, aby sa analýza urobila, aby sa 
urobili odporúčania, ktoré by nás v tejto oblasti posunuli ďalej.  
 
Ing. Gore: 
Takto pani zástupkyňa, vážené vedenie mesta, robíme, pripravujeme, výsledky dva a trištvrte 
roka, výsledok aký. Veď už neverím, žeby na Slovensku neboli odborníci, ktorí nevedia 
pripraviť takýto koncepčný materiál pre mesto Trebišov, lebo tu nie sme schopní pripraviť, 
ani ja to nie som schopný pripraviť, ani nikto tu nie je schopný pripraviť takýto koncepčný 
materiál, len externým spôsobom. Načo čakáme?  
 
Mgr. Mokáňová: 
Nečakáme, využijeme prostriedky, ak zastupiteľstvo schváli žiadosť, ktorú vypracujeme, tak 
určite využijeme na to finančné prostriedky v rámci dotácie.  
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